
 

Zápis č. 11/2013 (97) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 9. 12. 2013 
 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ph.D., 
doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Miroslav 
Matýsek, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. 
Peter Janků, Bc. Martin Mašlan (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Lukáš Urbančok 

Stálí účastníci zasedání: RNDr. Jan Ostravský, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., 
Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu Aktualizace dlouhodobého záměru FAI pro rok 2014. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika. 

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika. 

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní program 
Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

7. Různé.   

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny 
účastníky zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis je bez připomínek. 

Z minulého zasedání AS FAI vyplynul úkol týkající se návrhu na zavedení povinných 
přednášek. Tento návrh byl projednán na zasedání vedení fakulty. Pro zavedení 
povinných přednášek je nutno upravit odpovídající článek Studijního a zkušebního 
řádu UTB. Návrh, aby účast na přednáškách byla v kompetenci fakult, bude předložen 
a diskutován na schůzce proděkanů pro studium.   

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 3. 12. 2013: 
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 Rektor prof. Sáha informoval o nutnosti úpravy personální politiky - v souvislosti 
s klesajícím počtem studentů a udržitelnosti projektů je nutná transformace části 
akademických pracovníků na kategorii vědeckovýzkumných pracovníků.  

 Rektor prof. Sáha uvedl snahu vysokých škol v Praze v Brně centralizovat vysoké 
školy a univerzity do „velkých měst“. Je nutné, aby UTB obhájila své pozice a 
zintenzivnila snahu získat projekty EU. 

 Prorektor Gregar informoval o možnosti vysílání studentů v rámci programu 
Erasmus na pracovní stáže i do zemí mimo EU.  

 Dr. Pekař vznesl dotaz na kvestora UTB ohledně smluv k veřejné zakázce na 
tiskárny a multifunkce pro potřeby UTB – kvestor požádal o zaslání e-mailem.   

 Byla projednána „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2014“.  

 Ing. Macháčková informovala o tom, že byl řešen program EUROSTUDENT – 
Základní výsledky šetření postojů a životních podmínek studentů vysokých škol 

v ČR. Ing. Macháčková doporučila prostudování výsledků tohoto programu a 
vzhledem k mizivé účasti studentů UTB na tomto šetření navrhla opatření ke 
zvýšení účasti studentů.  

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   

Děkan FAI se ze zasedání AS FAI omluvil. Ústy předsedy AS FAI Dr. Chramcova informoval o 
tom, že v minulém týdnu proběhlo zasedání Oborové rady doktorského studijního 
programu. Informoval o postoji akreditační komise k záměru vytvoření nového 
studijního zaměření Softwarové inženýrství v doktorském stupni studia, podklady pro 
vytvoření tohoto studijního zaměření jsou pro akreditační komisi dostačující.  

Dr. Matýsek vznesl dotaz týkající se kompetencí rozdělení celkového počtu 1700 hodin na 
pracovníka (výuka/vědecká činnost). K tomuto bodu proběhla diskuse. 

ad 3) Projednání návrhu Aktualizace dlouhodobého záměru FAI pro rok 2014. 

Tento materiál byl předložen na minulém zasedání AS FAI a detailně projednán na 
zasedání LK AS FAI. Byly opraveny chyby formálního charakteru. V prvním bodě, 
čtvrté odrážce byla změněna formulace – návrh nového studijního zaměření Softwarové 

inženýrství.  Dr. Chramcov navrhl odstranit datum na poslední straně návrhu a na první 

stranu navrhl doplnit …Schváleno AS FAI dne… Doc. Sysel vznesl dotaz týkající se 
celkového počtu studujících. Bylo mu odpovězeno. Další připomínky k navrženému 
materiálu nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 97/1 

AS FAI schválil návrh Aktualizace dlouhodobého záměru FAI pro rok 2014.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 97/1 

AS FAI schválil návrh Aktualizace dlouhodobého záměru FAI pro rok 2014. 
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ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika.  

Tento materiál spolu s dvěma následujícími návrhy směrnic byly předprojednány na 
zasedání LK AS FAI. U tohoto návrhu došlo k úpravám formálního charakteru a dále 
k úpravě elektronického odkazu na více místech návrhu. V bodě 2.5 bylo upřesněno, že 
přijímací zkoušku mohou vykonat studenti, kteří budou SZZ konat nejpozději 
4. 7. 2014. Případné připomínky mohou členové AS FAI adresovat přímo předsedovi AS 
FAI. Hlasování o schválení proběhne na příštím zasedání AS FAI.  

ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika. 

Na základě projednání na zasedání LK AS FAI došlo k úpravě článku č 2. týkající se 
možnosti posunutí termínu pro podávání přihlášek. Došlo k úpravě variabilního 
symbolu. Byl prominut poplatek za přijímací řízení studentům s ukončeným studiem na 
FAI v roce 2014. Pozvánky k přijímacímu řízení budou odeslány elektronicky (je nutno 
sledovat aktuality na webu FAI). Případné připomínky mohou členové AS FAI 
adresovat přímo předsedovi AS FAI. Hlasování o schválení proběhne na příštím 
zasedání AS FAI. 

ad 6) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní program Integrované 
systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Směrnice vychází z obdobného návrhu z loňského roku. Je zde rozdíl ve výši školného, 
částka je snížena na 50 000,- Kč za akademický rok. Dojde k doplnění klauzule, že 
poplatek za studium se nevrací. Dále došlo k formálním úpravám. Případné připomínky 
mohou členové AS FAI adresovat přímo předsedovi AS FAI. Hlasování o schválení 
proběhne na příštím zasedání AS FAI. 

ad 7) Různé.  

V bodu různé nebyl žádný příspěvek. 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 13. 1. 2014 ve 13.00 hod 
v zasedací místnosti 51/606.  

 
Ve Zlíně dne 13. 12. 2013 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

        


